
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
Dato: 13/3 2023 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi Hviid 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.),  Jakob (KKFO-le-
der), André (forældre-rep.), Søren (forældre-rep.), Linda (forældre-rep, 
næstformand), Signe (forældre-sup), Nicolaj (forældre-sup), Thomas 
(forældre-rep, formand), Jasper (TR-lærere), Ole (pædagog), Christina 
(forældre-rep.)  André (forældrerep.) 
Mirzahan (elevrådsformand), Rory (elevrådsnæstforperson) 
Thomas Hornum (forperson), Jasper Henriksen (TR lærer) 
Fraværende: André, Søren og Mirzahan 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklu-
sion på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og 
evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Valg af ordstyrer og god-
kendelse af dagsorden 
(B) 

 Linda er ordstyrer. 
Dagsordenen er godkendt, punkt 10 udgår. 
 

 

2. Godkendelse af referat 
(B) 

5 Referatet er godkendt.  

3. Kort orientering fra: (O) 
- skoleledelsen/KKFO-le-
der 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlemmer 

10 Skolen besøges for tiden af mange forældre 

til kommende specialskolebørn. 

 

Vi har hos visitationen ønsket en 0. klasse og 

en 1. klasse. Marts-visitationen er udsat en 

måned. Vi ved fra visitationsudvalget, at der 

står mange børn og venter på en specialsko-

leplads. 

 

Udviklingsplanen i KKFO’en er ved at blive 

formuleret og skal sættes i værk løbende. 

LFS er inviteret samt den pædagogiske kon-

sulent fra området. 

 

I indskolingen er man ved at være færdig 

med et kursus i “Nænsom nødværge”. Den 

23. marts er der kick off på en TEACCH-ind-

sats, også i indskolingen. Mellemtrinnet star-

ter et uddannelsesforløb om nedregulerende 

indsatser. På mellemtrinnet er der desuden 

en indsats i gang omkring selvtransport. 

 

Jasper: Lærerne er lige nu med til samar-

bejdsmøder vedrørende kommende skoleårs 

skoleplan. 

 

Ole: I indskolingen er der klasser med nye 

børn og nye medarbejdere. I mellemtrinnet 

løbes der stærkt, men der er godt humør. 

Der er flere børn om eftermiddagen. I udsko-

lingen går man hjem som de sidste hver dag, 

og det fungerer godt i klubben. Der 140 ind-

skrevne børn i KKFO’en, hvilket er rekord. 

 

4. Nyt fra elevrådet 10 Elevrådet er ved at behandle elevrådets ved-
tægter. 
 

 



 
 

Der kommer en postkasse op på ledelses-
gangen, hvor eleverne kan lægge ønsker i. 
Der kommer informationstavle fra elevrådet i 
alle afdelinger. 
 
Den 6. juni skal elevrådet på tur som beløn-
ning for godt arbejde. 
 
Nicolaj foreslår, at elevrådet kan tage på tur 
til Christiansborg eller Rådhuset. 
 
Det fylder meget i elevrådet, at udearealerne 
opkvalificeres. 
 
Rory fortæller, at det er et godt elevråd. 

5. 1. maj., som en overens-

komstmæssig fridag for 

pædagogerne 

(D,B)  

15 Første maj er en overenskomstmæssig fri-
dag for det pædagogiske personale. Medar-
bejderne skal derfor have erstatningsfri en 
anden dag, når de er på arbejde 1. maj. 
 
Der opfordres til – fra forældre-repræsentan-
terne - at det kommunikeres klart ud og i god 
tid, at det er en dyr løsning for skolen og 
KKFO’en at opretholde en større drift på 1. 
maj, hvorfor forældrene - hvis de har mulig-
hed for det – meget gerne må holde børnene 
hjemme. 
 
Forældrene efterspørger, at det defineres, 
hvad vi mener med “en kendt voksen”. 
 
KKFO’en vil samle data på, hvor mange børn 
der kommer 1. maj i år. 

 

6. Uge 31 Nødpasning i to 

dage (D, B) 

15 Mandag og tirsdag i uge 31 ønskes nødpas-
ning, så den samlede personalegruppe kan 
mødes om forberedelsen af det kommende 
skoleår. 
 
Dette vedtages med en opfordring til, at det 
meldes ud så hurtigt som muligt. 

 

7 Skoleudviklingssamtalen 

(O) 
 

10 For 14 dage siden var vi til fælles skolebesty-
relsesmøde. Det er givet videre, at vi har et 
ønske om, at datoen meldes tidligere ud. 
 
Vores skoleudviklingssamtale kommer til at 
ligge omkring august 2023. 
 
Deltagere: 
 
1. Formand og næstformand fra elevrådet 
2. Formand og næstformand fra skolebe-

styrelsen 
3. Skoleleder og KKFO-leder 
4. Medarbejderrepræsentanter fra skolebe-

styrelsen 
 
Deltagerlisten skal føjes til skolebestyrelsens 
forretningsorden. 
 

 



 
 

Deltagerne vil udgøre en arbejdsgruppe, der 
forbereder skoleudviklingssamtalen, delta-
gerne indkaldes til forberedende møder op til 
sommerferien. 

8 Timefordelingsplanen og 
reduktion iht. §16 (D, B) 

15 Det foreslås, at lektionstallet øges, således 
at de mindste klasser vil få 27 lektioner. 
Dette vil betyde, at indskolingslærerne kan 
lægge alle deres lektioner i indskolingen og 
ikke skal lægge lektioner i udskolingen, og 
det vil aflaste KKFO-personalet. 
 
Skolebestyrelsen nikker til, at uu-undervis-
ningen reduceres og konverteres til ekstra 
lærerressourcer i lektionerne. 
 

 

9 Sygefravær/personale 

og elev (O) 

10 Vores sygefravær på personalesiden er fal-
dende. 
 
Det ses, at vi på lærersiden har stort set det 
samme korttidsfravær på tværs af afdelinger, 
mens korttidsfraværet på pædagogsiden ses 
at stige fra udskoling til mellemtrin til indsko-
ling. 
 
Lige nu er øjebliksbilledet, at indskolingen er 
relativt hårdere ramt af langtidssygefravær 
end de øvrige trin. 
 
Elevfraværet gennemgås ikke, men vi er be-
gyndt at registrere “hjemmedage” som “syg-
dom” og ikke “ekstraordinær frihed”. 

 

10 Skolens badefaciliteter 
Opfølgning fra sidste 
møde (D) 

15 Udgår.  

11. Eventuelt  Der er spørgsmål til “Sikker skolevej”, og 
hvor man er i forhold til dette. Det ser ud til, 
at der sløjfes nogle parkeringspladser til ven-
stre for vores udkørsel til Frederikssundsvej 
for at skabe bedre udsyn, når man skal køre 
ud, eller når man skal krydse vejen. Desuden 
bedre heller. 

 

12.     

13.     

14     

     

     

     

 

 


